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A l bij mijn eerste bezoek aan ‘t Palet 
Holy in 2022 voelde het voor mij als 
thuiskomen. Ik sta achter de kernwaarden 

van de school en de leerlingenpopulatie sprak 

‘Ik krijg wel eens de vraag ‘Wat doet een adjunct-directeur eigenlijk?’  
Daar is niet echt één antwoord op, denk ik. Samen met de directeur vorm 
je de directie van de school en ben je het aanspreekpunt voor leerkrachten 
en ouders. Maar hoe je dat precies invult, verschilt per school en per 
adjunct. In mijn geval betekent adjunct zijn bij ‘t Palet Holy dat ik met mijn 
ervaring en kwaliteiten directeur Olga zo goed mogelijk aanvul. Samen 
verdelen we de taken en zorgen we dat het reilen en zeilen op school 
goed verloopt. 

Sparren met gelijkgestemden 
in adjuncten-netwerk

me meteen aan. Na 12 jaar als leerkracht en 
teamleider te hebben  gewerkt was ik – met mijn 
diploma Schoolleider op zak – op zoek naar een 
plek waar ik echt van betekenis kon zijn. En met 
alles wat er op een groeischool als ‘t Palet Holy 
speelt, zag ik genoeg kansen om mijn ervaringen 
goed in te zetten. Hier kan ik echt mijn ei kwijt.

Als schoolleider ben ik een verbinder. Ik ben 
gericht op het team, vind het belangrijk om 
toegankelijk te zijn en mensen op een positieve 
manier naar een doel te begeleiden. Ook als 
er weerstand is, bijvoorbeeld tegen bepaalde 
veranderingen, lukt het mij gelukkig meestal  
om mensen mee te krijgen met mijn uitleg en 
een flinke dosis enthousiasme. 

Toen ik dit schooljaar begon als adjunct bij   
‘t Palet Holy, startte SIKO met een adjuncten-
netwerk. We komen sindsdien regelmatig met 
alle SIKO-adjuncten bij elkaar en hebben een 
app-groep waarin we vragen, ideeën en tips 
kwijt kunnen. Tijdens onze vergaderingen 
spreken we over dingen waar je in deze 
functie tegenaan loopt en we sparren over 

onderwijskundige vraagstukken. Daarnaast 
nemen we tijdens schoolbezoeken een kijkje in 
de keuken bij elkaar. Zo zie ik hoe collega’s hun 
functie in de praktijk uitoefenen. Voor mij als 
startende adjunct-directeur is het heel prettig 
om zo’n groepje gelijkgestemden te hebben 
waar je altijd terecht kunt.’ K

Nanny Meijer, 

adjunct-directeur 

‘t Palet Holy 

voelde zich 

meteen thuis


